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Emne

Mødereferat - bestyrelsen
Dato for mødet

05-05-2009
Tidspunkt

Kl. 20:00
Referat udarbejdet af

Claus Agger
Mødedeltagere

Claus Agger, bestyrelsesformand (CA) - Deltog
Flemming Dahl, bestyrelsesmedlem (FD) - Deltog
Ella Vigh, bestyrelsesmedlem (EV) - Deltog
Rasmus Veng Pedersen, bestyrelsesmedlem (RVP) - Deltog
Sebastian Møller, suppleant (SM) - Afbud
Oskar Mule, suppleant (OM) - Afbud
Til orientering for

Andelshaverne af Andelsboligforeningen Carit Etlars Vej 14-16
Boligexperten Administration A/S
Dagsorden

1. Post og meddelelser
2. Status over igangværende projekter

a) Afslutning af belægning af affaldsareal
b) Velkomstbrev
c) Energimærkning

3. Rengøring af ejendommen
4. Reparationer og vedligeholdelse
5. Foreningens økonomi og regnskab
6. Nye projekter
7. Salg af andel
8. Evt.
9. Næste møder

Ad 1 – Post og meddelelser.

Ingen relevant post. Med de stigende priser på vand vil bestyrelsen gerne opfordre til at andelsha-
verne træffer vandbesparende foranstaltninger som f.eks. installere lavskyldstoilet mv. så vi undgår
at skulle installere forbrugsmålere i de enkelte lejligheder. Eller kort og godt lad os alle spare på
vandet.

Ad 2 – Status på igangværende projekter.

a) Der er fulgt op overfor Glüsing Industri Service med et brev via Boligexperten og har betalt
for materialer.

b) RV udarbejder et velkomstbrev til nye andelshavere om regler mv., samt et afskedsbrev om-
kring de ting man skal huske ifbm salg og fraflytning

c) Andelsforeningen skal have fornyet husets energimærkning inden næste generalforsamling.
CA har indhentet tilbud og bestyrelsen har besluttet til at tage det billigste tilbud.

Ad 3 – Rengøring af ejendommen.
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Ad 4 – Reparationer og vedligeholdelse.

Bestyrelsen har besluttet at plante efeu foran boldbanerne for at forsøge at skabe en ”lydisolerende
mur”. Derudover tager FD kontakt til ABF for at undersøge hvad vi kan gøre for at mindske støjen
fra boldbanen.

Internet synes stadig langsomt. RV monitorer forbruget i den næste tid for at forstå hvem der træk-
ker meget på bredbåndsforbindelsen eller det kan være en fejl hos TDC.

Dør til kælder i 16 skal laves og der skal sættes metallister til hoveddørene og døren til cykelkælde-
ren.

Hegnet ind mod lejerbo kræver reparation. Bestyrelsen undersøger hvordan vi bedst kan reparerer
hegnet nødtørftigt til vi skal have hegnet skiftet.

Ad 5 – Foreningens økonomi og regnskab.

Ingen opgørelse ved dette bestyrelsesmøde.

Ad 6 – Nye projekter

Bestyrelsen har besluttet at vælge en god og billig løsning for at etablere lovpligtige postkasser i
andelsforeningen. Bestyrelsen vil tage kontakt til leverandøren for at bestille postkasserne til instal-
lation i november/december.

Ad 7 – Salg af andel

Ad 8 – Evt.

Bestyrelsen planlægger sommerfest fredag 21. august kl. 16 til de sidste går hjem. Sæt kryds i ka-
lenderen.

Ad 9 - Næste møde(r)

Næste bestyrelsesmøde bliver tirsdag 26. maj, kl. 16:30. Se også annoncering på hjemmesiden un-
der kalenderen.


